

QUIRINA LOUWMAN



Pilote, Collectionneuse

Aujourd'hui concurrente du Mans Classic, du Tour Auto, des Mille Miglia, du Goodwood Festival of Speed, etc, Quirina a rencontré la passion automobile... chez elle !

Son père Evert a créé le musée Louwman. Sa famille collectionne et utilise des voitures historiques depuis 1934, chaque pièce étant sélectionnée pour son authenticité, l'intérêt de son design et son importance historique.

Elevée au paradis des plus belles voitures, pilote elle-même, Quirina se qualifie d'office comme juge du concours Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.

Pilot, Collector

Quirina has raced and rallied a variety of cars for over twenty years, competing in such events as the Le Mans Classic, Tour Auto, Mille Miglia, Goodwood Festival of Speed, etc. She fell in love with exceptional cars ... at home!

Her father, Evert, is the founder of the world-renowned Louwman Museum. The family has collected and run historic vehicles since 1934, each item being chosen for its authenticity, design interest and historical importance.

Raised in the paradise of beautiful cars and a driver herself, Quirina qualifies automatically as a judge at Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.